
Zápis z hlavního výboru 

Spolku rodičů ZŠ T.G.M. Písek, z.s. 
(12.11.2024) 

1) Uvítání přítomných. 

2) Vyúčtování za předchozí období (04 – 10/2024). 

3) Větší prázdninové akce školy – kamerový systém, v některých třídách 2. stupně rekonstrukce podlah a 

malování, malování v některých prostorách školy, příměstský tábor. 

4) Příspěvek do fondu Spolku rodičů – částka 100 Kč na žáka. Poděkování rodičům za příspěvek. 

5) Informace o realizovaných adaptačních programech na začátku školního roku. 

6) Informace o zapojení školy do projektu Ovoce a Mléko do škol – jen 1. stupeň. 

7) Škola nadále zapojena v OP JAK, tzv. šablony a plánuje zapojení do OP JAK 2. výzva od 1.1.2024. 

8) Škola zaregistrována v projektech Jihočeského kraje – „obědy pro děti ze sociálně slabších rodin“ a 

„příspěvek na kroužky“. 

9) Úspěšně ukončen projekt „Družina v pohybu“ podpořený z Grantového programu Jihočeského kraje. 

10) Odsouhlasení čerpání finančních prostředků pro externistku k realizaci besed pro žáky 2. stupně 

k tématu sexuální výchovy, odpovědného rodičovství. 

11) Proběhlo školení pedagogů – den ředitelského volna, poděkování rodičům za vstřícnost. 

12) Organizace školního roku a předpokládané projektové dny a jiné akce jsou umístěny na webových 

stránkách školy. 

13) Plánované nejbližší akce 

a) Projektový den v jazykové učebně školy pro žáky ostatních píseckých ZŠ. 

b) Sportovně vědomostní den (18.11.) 

c) Den otevřených dveří (20.11.) 

d) Projektový den „Dílny“ (28.11.) 

e) Vystoupení pěveckého sboru školy v Kostelu Nejsvětější Trojice (8.12.) 

f) Advent na Velkém náměstí v Písku, vystoupení sboru, charitativní prodej (11.12.) 

14) V atletickém čtyřboji mezi 200 dětmi z okresu tým třetích tříd obsadil 1. místo. Páťáci vybojovali 2. 

místo, úspěchy i v individuálních soutěžích. V okresním finále ve volejbale 8.-9. tříd se chlapci umístili 

na 1. místě postoupili do krajského kola, dívky obsadily pěkné 3. místo. V okresním finále v basketbale 

8.-9. tříd se chlapci i dívky umístili na 3. místě. 

15) Podněty rodičů – dotaz na nezvonění ve škole. Nadále nebude zvoněno. 

 

Zapsal Jiří Kothánek 

 


